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Plats och tid Kinna, Kommunhuset, Svansjö, klockan 08:30 till 
11:00, med ajournering klockan 10:15 till 10:30 
 

Ledarmöten Funktionsrätt Mark Janåke Sjöquist 
 
Föreningen för barn,  Inger Caudwell 
unga, och vuxna med  
intellektuell  
funktionsnedsättning  

 
Kommunstyrelsen Tomas Johansson 
 
Neuroförbundet Kicki Staffas 
 
  Lis-Britt Arvidsson 
 
Synskadades  Marita Johansson 
Riksförbund  

 
Ersättare Föreningen för  Bo Lindell (§ 25-32) 

unga, och vuxna med  
intellektuell  
funktionsnedsättning 

 
 Socialnämnden Ann Iberius Orrvik 
  
Sekreterare   Linus Gustavsson 
 
Övriga   Kerstin Säthil 
 
   Ulf Dahlberg 
    
   Michael Jonsson (§ 27) 
 
   Helena Blomqvist (§ 28) 
 
Utses att justera   Kicki Staffas 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Underskrifter Vice ordförande _________________ 
     Tomas Johansson 
 
 
   Justerare  __________________ 
     Kicki Staffas 
 
 
   Sekreterare  __________________  

Linus Gustavsson  
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Innehållsförteckning 
  
Fastställande av dagordningen § 25 

  
Synpunkter på föregående protokoll § 26 
  
Presentation av ny verksamhetschef för funktionsstöd § 27 
  
Remiss av reglemente för kommunala funktionshinderrådet § 28 
  
Rapport från MBAB-gruppen § 29 

 
Rapport från färdtjänstgruppen § 30 

 
Information från kommunstyrelsen § 31 

 
Information från socialnämnden § 32 

 
Funktionsrätt Marks ärendepunkt § 33 
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§ 25/2022 

Fastställande av dagordningen 
 

Dagordningen godkänns.  
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§ 26/2022 

Synpunkter på föregående protokoll 
 
Inga synpunkter förmedlas.  
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§ 27/2022 

Presentation av ny verksamhetschef för funktionsstöd 
 
Michael Jonsson från socialförvaltningen presenterar sig. 
 
Michael började som verksamhetschef för funktionsstöd i början av augusti 2022 
och kommer närmast från ett arbete som verksamhetschef inom funktionsstöds-
förvaltningen i Göteborgs stad.  
Michael har arbetat 25 år med funktionsstödsfrågor, både i rollen som chef, 
handläggare och i rollen som socialkonsulent/inspektör på Länsstyrelsen. 
 
Rådet för möjlighet att ställa frågor.  
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§ 28/2022 

Remiss av reglemente för kommunala funktionshinderrådet 
 
Helena Blomqvist från kommunstyrelseförvaltningen presenterar remissförslaget 
till reviderat reglemente för kommunala funktionshinderrådet.  
 
Rådet får möjlighet att ställa frågor. 

 
Rådet överlåter till berörda remissinstanser att besvara remissen innan 18 okto-
ber. Remissvar överlämnas via e-post till viva.tallberg@mark.se eller via brev till 
Marks kommun, kommunhuset, 511 80 Kinna. 
 

 
 

  

mailto:viva.tallberg@mark.se
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§ 29/2022  

Rapport från MBAB-gruppen 
 
Gruppen har ingenting att rapportera.  
 
Gruppen meddelar att Marks Bostadsaktiebolag inte kallar till möte. Vice ordfö-
rande för socialförvaltningen informerar att det inte finns några nya byggprojekt 
som startat som skulle föranleda ett möte.  
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§ 30/2022  

Rapport från färdtjänstgruppen 
 
Gruppen ifrågasätter äldreomsorgsnämndens ansvar att fortsätta upphandling 
med Västtrafik AB. Gruppen har önskat att upphandling ska ske med Borås stad.  
 
Gruppen har mottagit flera klagomål över Västtrafiks insatser med färdtjänst. 
Många kunder har upplevt så många hinder med Västtrafiks AB att de inte längre 
orkar klaga eller förmedla händelser till funktionsrättsorganisationerna.  
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§ 31/2022  

Information från kommunstyrelsen 
 
Mycket tid har lagts på budgetberedningen.  
 
Många politiska dialoger sker efter valresultatet inför förändrat politiskt styre.  
 
Vice ordförande från socialnämnden undrar över statusen för bro eller tunnel vid 
resecentrum i Kinna över väg 41. Vice ordförande från kommunstyrelsen infor-
merar att frågan inväntar den fördjupande översiktsplanen för centralorten, al-
ternativt arbetet med att bygga ut perrongerna vid Kinna och Skene.  
 
Det har skett intervjuer inför anställning av ny socialchef.  
 
Medborgarförslag om syn- och hörselinstruktör har överlämnats till kommunsty-
relsen för handläggning och beslut.  
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§ 32/2022 

Information från socialnämnden 
 
Ärende om habiliteringsersättning tas i socialnämnden inom kort.  
 
Besiktning av Eriksdalsgatan visar att teknik- och serviceförvaltningens åtagan-
den inte är uppfyllda, vilket de har fram till 1 december 2022 att lösa.  
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§ 33/2022  

Funktionsrätt Marks ärendepunkt 
 
Funktionsrätt Mark undrar ifall Skene lasarett är tillgänglig som verksamhet. Ulf 
Dahlberg informerar att Skene lasarett ska utvecklas till ett närsjukhus med dag-
kirurgi.  
Rådet för dialog om sjukvårdens utveckling och situation.  
 
Den 16 augusti 2022 genomfördes politikerdialog med ett 50-tal deltagare.  
 
Funktionsrätt Mark önskar att de frågor som ställs via rådet till kommunens för-
valtningen besvaras till rådet och återkopplas där.  
 
Funktionsrätt Mark önskar få information om vilka sommaraktiviteter som varit 
tillgängliga för funktionshindrade.  
 
Funktionsrätt Marks skrivelse daterad 26 september 2022 läggs till protokollet.  
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